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      Diarienummer: KS-2024/1288.104 

FÖRSLAG 
Kommunstyrelsen 

Ärende 9: Svar på Huddingeförslag – Börja bygga LSS-
gruppboenden i Huddinge kommun 

 

Förslag 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta följande: 

1. Bifalla Huddingeförslaget. 

 

Bakgrund 

Huddingeförslaget behandlar i stort sett detsamma som Vänsterpartiet föreslagit i 

en motion som behandlats av kommunfullmäktige våren 2025. Vi menar att 

förslaget fortfarande är högaktuellt.  

 

Det är viktigt att ge socialförvaltningen i uppdrag att utreda hur stort behovet av 

LSS-platser i Huddinge är. Vi föreslog i vår motion också att kommunstyrelsens 

förvaltning skulle få i uppdrag att ta fram förslag på kommunalt ägd mark som 

skulle lämpa sig för LSS-boenden. Man hänvisar från förvaltningens sida, så väl 

gällande vår motion som Huddingeförslaget, till att man känner sig trygga med 

det prognosarbete som görs.  

 

Framför allt menar vi att Huddinge kommun under lång tid förlitat sig på att 

privata aktörer ska täcka det behov som finns av platser på LSS-boenden, vartefter 

behovet uppstår. Det är en politisk linje som är oansvarig gentemot de personer 

som omfattas av LSS, men också en politisk linje som orakat onödiga och 

omfattande kostnader för kommunmedborgarna i form av läckage av skattepengar 

till privata och vinstdrivande företag.  

 

Markfrågan är grundläggande i arbetet med att ta fram fler LSS-boenden. 

Planering av ett LSS-boende medför dock vissa specifika kriterier för platsens 

beskaffenhet som också gör det svarare att planera och bygga LSS-boenden än 

andra boenden om man utgår från de rekommendationer och den lagstiftning som 

finns. Genom att bifalla Huddingeförslaget bryter vi heller inte mot kommunens 

lokalresursplan, vilket hänvisas till i svaret. Istället handlar det om att understryka 

vikten av att i lokalresursplanen arbeta specifikt med denna fråga. 
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